
ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ

Caràcter: ordinària 
Data: 26 de febrer de 2024
Horari: 18 hores
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà

Hi assisteixen:
Manuel Galán Massanet, regidor
Maria Bel Llinàs Pastor, regidora
Antonio Bonet Company, regidor 
Maria Isabel Nieto Sepúlveda, regidora
Maria Paula Ginard Vílchez, regidora 
Estefanía Laiz Sansó, regidora 
Maria Antònia Sureda Martí, regidora
Manuel Rocha Barrientos, regidor 
Immaculada Moreno Mayal, regidora
Maria Pastor Gelabert, regidora
Jordi Cabrer Flaquer, regidor
Juan Lliteras Espinosa, regidor 
Andrés Casellas Cabrer, regidor

Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza, secretària

Ordre del dia

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de 29 de gener de 2024.
2. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten els grups municipals del PSOE i UIA sobre el 
conflicte entre Israel i Palestina.
3. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten els grups municipals del PSOE, El PI–Proposta 
per les Illes Balears i UIA per ampliar les instal·lacions existents i esmenar les greus deficiències 
estructurals existents en els edificis que conformen el recinte educatiu de l’IES Llorenç Garcias i 
Font.
4. Aprovació, si s’escau, de la modificació de l’Ordenança núm. 29, reguladora de la taxa pel servei 
del Centre de Dia.
5. Aprovació, si s’escau, de la modificació de l’Ordenança núm. 31, reguladora del preu públic per 
la prestació del servei de les escoletes municipals.
6. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes de gener de 2024.
7. Precs i preguntes.

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de 29 de gener de 2024

En acompliment d’allò que disposen l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal 
i de règim local de les Illes Balears, i l’article 91.1 del Reglament d’organització i funcionament i 
règim jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, el batle 
demana als membres de la corporació si algú té alguna observació a fer sobre l’acta de la sessió de 
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29 de gener de 2024, de la qual se n’ha expedit, prèviament, una còpia de l’esborrany a cada regidor 
per al seu coneixement, rectificació d’errades o possible formulació d’al·legacions, si s’escau.

A continuació, els reunits acorden, per assentiment unànime, essent tretze el nombre legal de 
membres del consistori i tretze els assistents, aprovar l’acta de la sessió de 29 de gener de 2024.

2. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten els grups municipals del PSOE i UIA sobre 
el conflicte entre Israel i Palestina

La regidora delegada de les àrees de Turisme i Cultura, Sra. Ginard, llegeix la moció, que, copiada 
literalment, diu:

<<L’Ajuntament d’Artà vol expressar la seva condemna ferma i rotunda a l’ús de la violència 
contra la població civil d’Israel i Palestina.

L’Ajuntament d’Artà condemna els atemptats que provoquen un dolor sense precedents a la societat 
israeliana i palestina. Al mateix temps, reconeix el dret a la legítima defensa d’Israel, tal com 
estableix la Carta de les Nacions Unides, però volem emfatitzar la necessitat de què la resposta sigui 
proporcionada, respectant el dret internacional i el dret internacional humanitari.

Els atemptats terroristes de Hamas contra la població civil al territori d’Israel que han provocat 
centenars de víctimes innocents i la resposta desmesurada d’Israel a la població Palestina no 
solucionaran aquest conflicte que es va iniciar fa més de 70 anys.

Tal com han expressat importants juristes com Moreno Ocampo, aquesta proporcionalitat en la 
resposta no es respecta, i per això s’estan produint atacs sobre la població civil de manera 
indiscriminada i injusta, el que pot suposar crims de guerra i també una manca de respecte de les 
quatre Convencions de Ginebra de 1949.

L’Ajuntament d’Artà vol expressar, en aquests moments de crisi, la necessitat més que mai de 
diàleg, negociació política i diplomàtica com a mecanisme principal per arribar a una pau i una 
convivència estable entre Israel i Palestina.

Per aquests motius, formulam la següent 

PROPOSTA D’ACORD

1. Expressar la condemna ferma i rotunda a l’ús de la violència contra la població civil d’Israel i 
Palestina.

2. Condemnar els atemptats terroristes de Hamas contra la població civil al territori d’Israel que han 
provocat centenars de víctimes innocents i la resposta desmesurada d’Israel que està afectant la 
població civil de Palestina.

3. Donar suport a la posició expressada pel secretari general de les Nacions Unides, António 
Guterres, que ha demanat l’alliberació d’hostes, l’alto el foc, la posada en marxa d’un corredor 
humanitari i, per suposat, la protecció de la població civil assetjada a Palestina.

4. Expressar la nostra indignació pel fet de veure com les poblacions civils, a més d’escoles i 
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hospitals, són part dels objectius militars, provocant la mort de centenars de persones innocents.

5. Mostrar la condemna a què una població sigui privada d’accés a electricitat, aigua, medicaments i 
educació, la qual cosa suposa una deshumanització del conflicte que des de l’Ajuntament d’Artà es 
vol condemnar amb total fermesa.

6. Donar suport al Govern d’Espanya a la posada en marxa de vies diplomàtiques que permetin 
avançar cap a la pau a l’Orient Mitjà i entre Israel i Palestina, en el marc de les resolucions de les 
Nacions Unides i garantint el respecte al dret internacional.

7. Recalcar  la  posició  ferma de l’Ajuntament d’Artà en  reconeixement  de  l’Estat  palestí 
conformement a la Resolució del Congrés dels Diputats de 18 de novembre de 2014.

8. Comprometre’s, l’Ajuntament d’Artà, a donar suport a l’Agència de les Nacions Unides per als 
Refugiats de Palestina al Pròxim Orient (UNRWA) mitjançant una aportació econòmica de 3.000 €.

9. Notificar els acords anteriors al president del Govern d’Espanya, al ministre d’Afers Exteriors, 
Unió Europea i Cooperació Espanyola, a la ministra de Defensa, a l’alt representant de la Unió 
Europea per a Afers Exteriors i Política de Seguretat i al secretari general de les Nacions Unides.>>

La regidora esmentada diu que han inserit en la moció allò que es relaciona a la moció presentada 
per Artà Solidari.

La portaveu d’El PI, Sra. Sureda, diu que donen suport a aquest iniciativa, ja que donen suport a tot 
el que defensa els drets humans.

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, també mostra la seva conformitat a la moció.

Tot seguit, els reunits acorden, per unanimitat:

1. Expressar la condemna ferma i rotunda a l’ús de la violència contra la població civil d’Israel i 
Palestina.

2. Condemnar els atemptats terroristes de Hamas contra la població civil al territori d’Israel que han 
provocat centenars de víctimes innocents i la resposta desmesurada d’Israel que està afectant la 
població civil de Palestina.

3. Donar suport a la posició expressada pel secretari general de les Nacions Unides, António 
Guterres, que ha demanat l’alliberació d’hostes, l’alto el foc, la posada en marxa d’un corredor 
humanitari i, per suposat, la protecció de la població civil assetjada a Palestina.

4. Expressar la nostra indignació pel fet de veure com les poblacions civils, a més d’escoles i 
hospitals, són part dels objectius militars, provocant la mort de centenars de persones innocents.

5. Mostrar la condemna a què una població sigui privada d’accés a electricitat, aigua, medicaments i 
educació, la qual cosa suposa una deshumanització del conflicte que des de l’Ajuntament d’Artà es 
vol condemnar amb total fermesa.

6. Donar suport al Govern d’Espanya a la posada en marxa de vies diplomàtiques que permetin 
avançar cap a la pau a l’Orient Mitjà i entre Israel i Palestina, en el marc de les resolucions de les 
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Nacions Unides i garantint el respecte al dret internacional.

7. Recalcar  la  posició  ferma de l’Ajuntament d’Artà en  reconeixement  de  l’Estat  palestí 
conformement a la Resolució del Congrés dels Diputats de 18 de novembre de 2014.

8. Comprometre’s, l’Ajuntament d’Artà, a donar suport a l’Agència de les Nacions Unides per als 
Refugiats de Palestina al Pròxim Orient (UNRWA) mitjançant una aportació econòmica de 3.000 €.

9. Notificar els acords anteriors al president del Govern d’Espanya, al ministre d’Afers Exteriors, 
Unió Europea i Cooperació Espanyola, a la ministra de Defensa, a l’alt representant de la Unió 
Europea per a Afers Exteriors i Política de Seguretat i al secretari general de les Nacions Unides.

3. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten els grups municipals del PSOE, El Pi –
Proposta per les Illes Balears i UIA per ampliar les instal·lacions existents i esmenar les greus 
deficiències estructurals existents en els edificis que conformen el recinte educatiu de l’IES 
Llorenç Garcias i Font

La portaveu d’El PI, Sra. Sureda, llegeix la moció, que, copiada literalment, diu:

<<ANTECEDENTS

L’edifici on actualment està ubicat l’IES Llorenç Garcias i Font es va construir al 1977 i passaren 
a ser les noves instal·lacions del Col·legi Municipal Homologat existent en aquella època. 

Al llarg dels anys s’han anat ampliant aquestes instal·lacions per donar cabuda als alumnes que en 
el seu moment arribaven des dels diferents municipis d’Artà, Capdepera, Son Servera i Sant 
Llorenç. A finals dels 90 es crearen nous instituts tant a Capdepera com a Son Servera i es va 
reorganitzar l’espai existent per ser el centre de referència de l’educació secundària i de batxillerat 
dels municipis de Sant Llorenç i Artà. Ampliaren els ensenyaments oferint diferents graus i 
ensenyaments complementaris segons les necessitats i demandes dels municipis de la comarca.

Actualment, s’hi ofereixen:

1. Ensenyament secundari obligatori (ESO) 
2. Batxillerat
3. FP bàsica, AFD11, títol professional bàsic en accés i conservació d’instal·lacions esportives.
4. CFGM gestió administrativa
5. CFGM, tècnic en guia en el medi natural i de temps lliure (AFD21)
6. CFGS, tècnic superior en ensenyament i animació socioesportiva (AFD31)
7. CFGS, tècnic superior en condicionament físic (AFD32)

Durant aquests anys, des de l’IES es fa el manteniment de les instal·lacions amb el pressupost que 
assigna la Conselleria d’Educació als centres, però és un pressupost totalment insuficient per 
resoldre els problemes estructurals que van sorgint després de 47 anys de funcionament: persianes, 
teulada, aïllament, etc., que requereixen d’una partida pressupostària molt superior. 

Per altre costat, l’IES comparteix espai amb el CEPA, que també ofereix ensenyaments que 
milloren i amplien l’oferta educativa de la comarca. 
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Tota aquesta ampliació de l’oferta educativa fa necessària l’ampliació de les instal·lacions amb un 
nou edifici, que ja es va informar des de l’IBISEC, podria tenir les mateixes característiques que el 
darrer mòdul que s’hi va fer, que faria més àgil la seva construcció.

Així mateix, el Consell Escolar de l’IES Llorenç Garcias i Font, en la sessió ordinària de 31 de 
gener del 2024, va acordar per unanimitat sol·licitar al plenari municipal de l’Ajuntament d’Artà 
l’aprovació d’una moció de suport a la petició de l’Equip Directiu davant la Conselleria 
d’Educació en relació a la necessitat urgent que té el centre tant d’ampliar les seves instal·lacions, 
que ara per ara són del tot insuficients per encabir-hi l’oferta formativa del centre, com d’esmenar 
les greus deficiències estructurals que pateixen els diferents edificis que conformen el recinte 
educatiu.

Per tot això, elevam al Ple de l’Ajuntament d’Artà la següent 

PROPOSTA D’ACORD

1. Instar la Conselleria d’Educació i Universitats a esmenar les greus deficiències estructurals dels 
edificis existents a l’IES Llorenç Garcias i Font.

2. Instar la Conselleria d’Educació a ampliar amb un nou edifici les instal·lacions del centre 
Llorenç Garcias i Font.

3. Trametre aquest acord a l’IES Llorenç Garcias i Font i a la Conselleria d’Educació i Universitats 
del Govern de les Illes Balears.>>

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que en la moció es posa que l’institut té greus deficiències 
estructurals, i això vol dir que està a punt de caure, i considera que no és cert. Diu que votaran en 
contra del punt 1 de la part dispositiva i a favor dels punts segon i tercer de la part dispositiva.

La portaveu d’El PI, Sra. Sureda, repeteix que l’IES ha fet la petició a la Conselleria. Explica que 
dir que hi hagi deficiències no vol dir que estigui a punt de caure. Diu que l’edifici està en mal estat, 
hagi qui hi hagi en el Govern, i ells consideren que l’Ajuntament ha de demanar que es reparin les 
deficiències.

El batle diu que aquesta moció es presenta com a conseqüència de la demanda de l’IES. També diu 
que l’Ajuntament no ha participat en la redacció del text, que ve directament de l’Equip Directiu. El 
batle diu que l’anterior Equip de Govern no va fer res durant 8 anys i que l’Ajuntament actual va 
dur a terme un projecte de patis, així com actuacions en la supressió de barreres arquitectòniques. 
Finalment, diu que no es ve a donar la culpa a uns o a uns altres, nom´rs a donar sortida a una 
petició de l’IES.

Els reunits decideixen votar separadament els punts de la moció.

A continuació, els reunits acorden, per 11 vots a favor (PSOE, El PI i UIA) i 2 vots en contra (PP), 
aprovar el punt 1 de la Moció:

“1. Instar la Conselleria d’Educació i Universitats a esmenar les greus deficiències estructurals dels 
edificis existents a l’IES Llorenç Garcias i Font.”

Tot seguit, els reunits acorden, per unanimitat, aprovar els punts 2 i 3 de la Moció:
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“2. Instar la Conselleria d’Educació a ampliar amb un nou edifici les instal·lacions del centre 
Llorenç Garcias i Font.

3. Trametre aquest acord a l’IES Llorenç Garcias i Font i a la Conselleria d’Educació i Universitats 
del Govern de les Illes Balears.”

4. Aprovació, si s’escau, de la modificació de l’Ordenança núm. 29, reguladora de la taxa pel 
servei del Centre de Dia

La regidora delegada de l’Àrea d’Interior i Funció Pública, Sra. Llinàs, explica la proposta, que, 
copiada literalment, diu:

<<En relació a l’Ordenança núm. 29, reguladora de la taxa pel servei de Centre de Dia, atès 
l’informe de la directora del Centre de Dia, atès l’informe de Secretaria sobre el procediment a 
seguir i la legislació aplicable i atès que s’ha seguit la tramitació establerta legalment, es proposa al 
Ple que adopti els següents

ACORDS

1. Modificar l’article 3.3 de l’Ordenança, de manera que: 

Allà on diu:

“3.3. Servei de Teleassistència subvencionat

Les quotes mensuals a pagar pel servei de teleassistència subvencionat, segons la modalitat i del 
tipus d’usuari són les següents:

Modalitat Tipus d’usuari Total preu / mes
Titular 20,28€
Beneficiari amb UCR 10,14€Teleassistència 

Domiciliària Beneficiari sense UCR 8,11€
Teleassistència Mòbil Titular 29,12€

”

Ha de dir:

“3.3. Servei de Teleassistència subvencionat

Les quotes mensuals a pagar pel servei de teleassistència subvencionat, segons la modalitat i del 
tipus d’usuari són les següents:

Modalitat Tipus d’usuari Total preu / mes
Titular 14,15€
Beneficiari amb UCR 7,50€Teleassistència 

Domiciliària Beneficiari sense UCR 0€
Teleassistència Mòbil Titular 19,95€

”
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2. Modificar la disposició final d’aquesta Ordenança, que ha de quedar redactada de la manera 
següent:

“Disposició final

Aquesta Ordenança entra en vigor en el moment que es publiqui en el Butlletí Oficial de les Illes 
Balears, i ha de ser vigent fins que es modifiqui o es derogui, d’acord amb l’article 17 del Reial 
decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les 
hisendes locals.”>>

La portaveu d’UIA, Sra. Moreno, diu que hi votarà a favor.

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, també diu que hi està a favor.

Seguidament, els reunits acorden, per unanimitat:

1. Modificar l’article 3.3 de l’Ordenança, de manera que: 

Allà on diu:

“3.3. Servei de Teleassistència subvencionat

Les quotes mensuals a pagar pel servei de teleassistència subvencionat, segons la modalitat i del 
tipus d’usuari són les següents:

Modalitat Tipus d’usuari Total preu / mes
Titular 20,28 €
Beneficiari amb UCR 10,14 €Teleassistència 

Domiciliària Beneficiari sense UCR 8,11 €
Teleassistència Mòbil Titular 29,12 €

”

Ha de dir:

“3.3. Servei de Teleassistència subvencionat

Les quotes mensuals a pagar pel servei de teleassistència subvencionat, segons la modalitat i del 
tipus d’usuari són les següents:

Modalitat Tipus d’usuari Total preu / mes
Titular 14,15 €
Beneficiari amb UCR 7,50 €Teleassistència 

Domiciliària Beneficiari sense UCR 0 €
Teleassistència Mòbil Titular 19,95 €

”

2. Modificar la disposició final d’aquesta Ordenança, que ha de quedar redactada de la manera 
següent:



8

“Disposició final

Aquesta Ordenança entra en vigor en el moment que es publiqui en el Butlletí Oficial de les Illes 
Balears, i ha de ser vigent fins que es modifiqui o es derogui, d’acord amb l’article 17 del Reial 
decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les 
hisendes locals.”

El president diu que hi ha un punt que no forma part de l’ordre del dia, que s’ha de votar la urgència 
per incloure’l en l’ordre del dia i debatre’l, si s’escau.

P1. Aprovació, si s’escau, de la modificació de l’Ordenança municipal d’ocupació de la via 
pública

Tot seguit, el reunits acorden, per unanimitat, aprovar la urgència i l’aprovació, si s’escau, de la 
modificació de l’Ordenança municipal d’ocupació de la via pública.

El batle llegeix la proposta, que, copiada literalment, diu:

<<L’Ajuntament d’Artà, en la sessió plenària extraordinària i urgent de 23 de maig de 2022, va 
aprovar la l’Ordenança municipal d’ocupació de la via pública del municipi d’Artà (aprovació 
definitiva publicada en el BOIB núm. 68, de 26 de maig de 2022);

Vist l’informe proposta emès pel subinspector en cap de la Policia Local, segons el qual:

“[…]

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Donat que l’article 14.3 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del Procediment Administratiu Comú de 
les Administracions Públiques estableix que reglamentàriament, les Administracions podran establir 
l’obligació de relacionar-se amb elles a través de mitjans electrònics per a determinats procediments 
i per a uns certs col·lectius de persones físiques que per raó de la seva capacitat econòmica, tècnica, 
dedicació professional o altres motius quedi acreditat que tenen accés i disponibilitat dels mitjans 
electrònics necessaris, es proposa la modificació de l’actual ordenança municipal d’ocupació de la 
via pública per tal de recollir aquesta regulació. 
 
OBJECTIUS DE LA MODIFICACIÓ

Quant a la seva necessitat i eficàcia aquesta modificació permet una esmena de la manca de 
regulació respecte a les relacions entre administrat i administració que permetrà agilitzar la 
tramitació de les sol·licituds presentades.

PROPOSTA DE MODIFICACIÓ DE L’ARTICULAT DE L’ORDENANÇA MUNICIPAL 
D’OCUPACIÓ DE LA VIA PÚBLICA

A partir de l’objectiu anunciat es proposa la modificació de l’Ordenança municipal d’ocupació de la 
via pública que es concreten a continuació:
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 Modificar l’actual contingut del punt 2 de l’article 3 en el CAPÍTOL II LLICÈNCIES, que 
diu així:

Redacció actual Proposta de nova redacció

Article 3. Sol·licituds i terminis.

2. Les sol·licituds de llicència d’ocupació de 
la via pública s’han de presentar en el 
Registre General de l’Ajuntament o per 
qualsevol procediment establert legalment 
mitjançant l’imprès normalitzat vigent. En 
tots els casos, les dates sol·licitades per a 
una ocupació han d’incloure el muntatge i 
desmuntatge de la infraestructura. 

Article 3. Sol·licituds i terminis.

2. Les persones interessades a obtenir la 
corresponent llicència d’ocupació de la via 
pública s’han de relacionar amb 
l’Ajuntament d’Artà de manera telemàtica. 
Per tant, s’ha de disposar d’un certificat 
electrònic vàlid o DNI electrònic per poder 
presentar la sol·licitud de la llicència, a la 
qual s’ha d’adjuntar l’imprès normalitzat 
vigent. En tots els casos, les dates 
sol·licitades per a una ocupació han 
d’incloure el muntatge i desmuntatge de la 
infraestructura. 

A conseqüència de tot l’exposat anteriorment, per part d’aquesta Prefectura de Policia Local es 
proposa la presa de la següent Resolució per part de la Batlia de l’Ajuntament d’Artà

PROPOSTA DE RESOLUCIÓ

1. APROVAR PEL PLE DE LA CORPORACIÓ la proposta de modificació inicial  d’Ordenança 
Municipal de Circulació.

2. DONAR INFORMACIÓ PÚBLICA de la proposta presentada.

3. FACILITAR AUDIÈNCIA PRÈVIA a les associacions veïnals i de defensa dels consumidors i 
usuaris establertes a l’àmbit territorial d’Artà així com als distints col·lectius que es puguin veure 
afectats per les normes que es volen modificar.

4. ESTUDIAR I RESOLDRE les noves propostes o suggeriments que es puguin presentar  per part 
dels col·lectius afectats als efectes de la seva possible incorporació al text de proposta definitiva de 
l’esmentada Ordenança Municipal que s’haurà d’aprovar pel Ple de la Corporació.”

Atès que s’ha seguit la tramitació establerta legalment;

Per tot això, es propòs al Ple municipal que adopti el següent 

ACORD

1. Aprovar inicialment la modificació de l’Ordenança municipal d’ocupació de la via pública, de la 
manera següent:

Allà on diu:
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<<Article 3. Sol·licituds i terminis.

[...]

2. Les sol·licituds de llicència d’ocupació de la via pública s’han de presentar en el Registre 
General de l’Ajuntament o per qualsevol procediment establert legalment mitjançant l’imprès 
normalitzat vigent. En tots els casos, les dates sol·licitades per a una ocupació han d’incloure el 
muntatge i desmuntatge de la infraestructura. >>

Ha de dir:

<<Article 3. Sol·licituds i terminis

[…]

2. Les persones interessades a obtenir la corresponent llicència d’ocupació de la via pública s’han 
de relacionar amb l’Ajuntament d’Artà de manera telemàtica. Per tant, s’ha de disposar d’un 
certificat electrònic vàlid o DNI electrònic per poder presentar la sol·licitud de la llicència, a la qual 
s’ha d’adjuntar l’imprès normalitzat vigent. En tots els casos, les dates sol·licitades per a una 
ocupació han d’incloure el muntatge i desmuntatge de la infraestructura.>>

2. Sotmetre la modificació de l’Ordenança municipal de circulació del municipi d’Artà a un període 
d’exposició pública durant el termini de trenta dies mitjançant un anunci publicat en el Butlletí 
Oficial de les Illes Balears i en el tauler d’anuncis de la corporació, a fi que el veïnat i les persones 
legítimament interessades puguin examinar l’expedient i formular reclamacions, objeccions o 
observacions. Una vegada finalitzat el termini d’informació pública, resoldre les al·legacions 
presentades, adoptar l’acord definitiu que correspongui i aprovar la redacció definitiva de 
l’Ordenança. En el cas que no es presentin al·legacions, entendre definitiu l’acord provisional sense 
necessitat de cap acord exprés. Publicar en el BOIB l’acord definitiu i el text íntegre de la 
modificació de l’Ordenança, sense que entri en vigor fins que s’hagi duit a terme aquesta 
publicació. Així mateix, notificar aquest acord d’aprovació definitiva a les persones interessades 
que haguessin presentat al·legacions.

3. Concedir audiència prèvia a totes les associacions veïnals i de defensa de les persones 
consumidores i usuàries establertes en el seu àmbit territorial que estiguin inscrites en el Registre 
Municipal d’Associacions Veïnals i que el seu fi tengui relació directa amb l’objecte de la 
disposició.>>

La portaveu d’UIA, Sra. Moreno, diu que ho veu bé i que hi votarà a favor.

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, també diu que hi votarà a favor.

Tot seguit, els reunits acorden, per unanimitat:

1. Aprovar inicialment la modificació de l’Ordenança municipal d’ocupació de la via pública, de la 
manera següent:

Allà on diu:
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<<Article 3. Sol·licituds i terminis.

[...]

2. Les sol·licituds de llicència d’ocupació de la via pública s’han de presentar en el Registre 
General de l’Ajuntament o per qualsevol procediment establert legalment mitjançant l’imprès 
normalitzat vigent. En tots els casos, les dates sol·licitades per a una ocupació han d’incloure el 
muntatge i desmuntatge de la infraestructura. >>

Ha de dir:

<<Article 3. Sol·licituds i terminis

[…]

2. Les persones interessades a obtenir la corresponent llicència d’ocupació de la via pública s’han 
de relacionar amb l’Ajuntament d’Artà de manera telemàtica. Per tant, s’ha de disposar d’un 
certificat electrònic vàlid o DNI electrònic per poder presentar la sol·licitud de la llicència, a la qual 
s’ha d’adjuntar l’imprès normalitzat vigent. En tots els casos, les dates sol·licitades per a una 
ocupació han d’incloure el muntatge i desmuntatge de la infraestructura.>>

2. Sotmetre la modificació de l’Ordenança municipal de circulació del municipi d’Artà a un període 
d’exposició pública durant el termini de trenta dies mitjançant un anunci publicat en el Butlletí 
Oficial de les Illes Balears i en el tauler d’anuncis de la corporació, a fi que el veïnat i les persones 
legítimament interessades puguin examinar l’expedient i formular reclamacions, objeccions o 
observacions. Una vegada finalitzat el termini d’informació pública, resoldre les al·legacions 
presentades, adoptar l’acord definitiu que correspongui i aprovar la redacció definitiva de 
l’Ordenança. En el cas que no es presentin al·legacions, entendre definitiu l’acord provisional sense 
necessitat de cap acord exprés. Publicar en el BOIB l’acord definitiu i el text íntegre de la 
modificació de l’Ordenança, sense que entri en vigor fins que s’hagi duit a terme aquesta 
publicació. Així mateix, notificar aquest acord d’aprovació definitiva a les persones interessades 
que haguessin presentat al·legacions.

3. Concedir audiència prèvia a totes les associacions veïnals i de defensa de les persones 
consumidores i usuàries establertes en el seu àmbit territorial que estiguin inscrites en el Registre 
Municipal d’Associacions Veïnals i que el seu fi tengui relació directa amb l’objecte de la 
disposició.

5. Aprovació, si s’escau, de la modificació de l’Ordenança núm. 31, reguladora del preu públic 
per la prestació del servei de les escoletes municipals

La portaveu d’El PI, Sra. Sureda, explica la proposta, que, copiada literalment, diu:

<<En relació a l’Ordenança núm. 31, reguladora del preu públic per la prestació del servei de les 
escoletes municipals, atès l’informe de Secretaria sobre el procediment a seguir i la legislació 
aplicable i atès que s’ha seguit la tramitació establerta legalment, es proposa al Ple que adopti els 
següents

ACORDS
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1. Eliminar el punt 1.4 del quadre de tarifes mensuals, que diu “massatges per a nadons, espai 
familiar, tallers de pares i mares i altres: 3,15 €/sessió”, atès que ja es troba regulat al punt 4 del 
mateix quadre de tarifes.

2. Afegir la lletra h) al punt 2.2 del quadre de tarifes mensuals, que ha de dir:

“h) Menjador en períodes no lectius (Pasqua, estiu, Nadal), per dia: 7 €”

3. Afegir la lletra h) al punt 3.2 del quadre de tarifes mensuals, que ha de dir:

“h) Menjador en períodes no lectius (Pasqua, estiu, Nadal), per dia: 7 €”

4. Modificar la disposició final d’aquesta Ordenança, que ha de quedar redactada de la manera 
següent:

“Disposició final

Aquesta Ordenança entra en vigor en el moment que es publiqui en el Butlletí Oficial de les Illes 
Balears, i ha de ser vigent fins que es modifiqui o es derogui, d’acord amb l’article 17 del Reial 
decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les 
hisendes locals.”>>

La portaveu d’UIA, Sra. Pastor, diu que s’abstendran en la votació. Opina que la tarifa hauria de ser 
la mateixa.

El portaveu del PP, Sr. Lliteras, diu que s’abstendrà en la votació.

A continuació, els reunits acorden, per 8 vots a favor (PSOE i PI) i 5 abstencions (UIA i PP):

1. Eliminar el punt 1.4 del quadre de tarifes mensuals, que diu “massatges per a nadons, espai 
familiar, tallers de pares i mares i altres: 3,15 €/sessió”, atès que ja es troba regulat al punt 4 del 
mateix quadre de tarifes.

2. Afegir la lletra h) al punt 2.2 del quadre de tarifes mensuals, que ha de dir:

“h) Menjador en períodes no lectius (Pasqua, estiu, Nadal), per dia: 7 €”

3. Afegir la lletra h) al punt 3.2 del quadre de tarifes mensuals, que ha de dir:

“h) Menjador en períodes no lectius (Pasqua, estiu, Nadal), per dia: 7 €”

4. Modificar la disposició final d’aquesta Ordenança, que ha de quedar redactada de la manera 
següent:

“Disposició final

Aquesta Ordenança entra en vigor en el moment que es publiqui en el Butlletí Oficial de les Illes 
Balears, i ha de ser vigent fins que es modifiqui o es derogui, d’acord amb l’article 17 del Reial 
decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les 
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hisendes locals.”

6. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes de gener de 2024

A continuació, es dona compte de les resolucions de Batlia corresponents al mes de gener de 2024.

Seguidament, els reunits, per assentiment unànime, es donen per assabentats.

7. Precs i preguntes

La secretària informa que el PP i UIA han presentat escrits de precs i preguntes, els quals es 
llegeixen a continuació.

PRECS I PREGUNTES QUE FORMULA EL PP

1. Ens poden dir on es faran els horts socials a Artà i quan es posaran en marxa? 

Resposta: El lloc on s’haurien de fer és allà on hi ha la zona que hem netejat vora l’edifici Ses 
Escoles; el que passa és que, ara per ara, no tenim demanda de la ciutadania. Li haurem de donar 
una volta al projecte o fer-ne més difusió.

2. Ens poden informar respecte a l’emplaçament de les jardineres del carrer de Rafel Blanes i dels 
cossiols que hi ha a diversos carrers del nostre municipi? 

Resposta: No sé exactament a què es refereix. Si es refereix a les jardineres que ha col·locat 
l’Ajuntament al carrer de Rafel Blanes, ho ha fet amb un doble objectiu, un més estètic i l’altre com 
a element que ajuda a controlar la velocitat dels vehicles.

3. Ens poden dir quan pensen repintar els senyals horitzontals a l’asfalt del nostre municipi? 

Resposta: Sí, als mesos de març i abril farem una campanya de repintat dels senyals horitzontals.

4. Ens poden dir, ja que ens ha arribat alguna queixa, si hi ha menys metres d’espai útil per fer 
activitats a la plaça de l’Església de la Colònia de San Pere? I si les obres s’han ajustat al projecte 
inicial o si s’han modificat? 

Resposta: Us pas un document on podeu veure la comparativa i, com podeu veure, tenim més 
mestres de superfície útil: abans teníem una superfície pavimentada de 1.424,32 m2 i ara tenim 
1.579,04 m2. Hem guanyat la superfície de l’escenari nou i també la superfície dels aljubs. Hi ha 
hagut alguna modificació: hem fet l’escenari, s’han deixat els colls dels aljubs vists, s’ha modificat 
el paviment i hem mogut es bàcul alt que quedava enmig de la plaça al costat d’una jardinera

5. Ens han arribat queixes sobre la neteja dels carrers a la Colònia de Sant Pere. Ens han dit que fa 
estona que no hi va la màquina granadura. Pensen prendre alguna decisió al respecte? 

Resposta: Com saps, tenim els problemes després de tants anys de contracte. La màquina sí que hi 
va, no la nostra perquè està espenyada, però en duen una de Pollença. Tenim reunions amb 
l’empresa per intentar trobar solucions: farem revisió de preus, mirarem si hem de llogar màquines 
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quan no funcionen, etc. 

6. Us han arribat queixes sobre el mobiliari i els aparells de joc que hi ha als parcs infantils del 
nostre municipi? 

Resposta: N’estam assabentats i hi posarem fil a l’agulla.

7. Ens han informat que almanco hi ha tres fanals al passeig Marítim de la Colònia de Sant Pere que 
estan vinclades. Pensen fer alguna actuació al respecte? 

Resposta: Almanco dues seran substituïdes al més aviat possible i també farem una prova amb tres 
fanals solars.

8. Ens poden dir si pensen arreglar la font que hi ha a la plaça del Collet i sembrar-hi arbres? 

Resposta: La font funciona, el que passa és que el subministrament elèctric que l’alimenta va lligat 
a l’enllumenat públic, la qual cosa és un problema. Si passen per allà, veuran que s’ha fet una 
preinstal·lació de tubs que ens pot ajudar a alimentar aquesta font sense que hi hagi l’enllumenat 
públic en marxa. Pel que fa a l’arbrat, ho xerrarem amb el tècnic de medi ambient i també amb el 
cap de la Brigada Municipal per veure què en troben.

9. Les obres de la plaça de l’Aigua estan acabades o manca alguna cosa per fer? 

Resposta: No estan acabades. Queda il·luminar la plaça amb el fanal que ens vàrem endur per tal de 
millorar el cablejat que té. Falta, també, il·luminar l’aljub que vàrem trobar, tapar-lo i retallar el 
mur. Obres que farem al més aviat possible.

10. Ens poden dir si les butaques del Teatre ja estan arreglades? En cas contrari, quan ho estaran? 

Resposta: Dijous 29 de febrer s’acabaran de posar. 

11. Estan assabentats que hi ha bandes reductores de velocitat que no deixen passar les cadires de 
rodes? Pensen fer alguna actuació al respecte? 

Resposta: Si em vol dir on estan situades, intentarem donar-li una solució.

12. Estan assabentats que el nou mobiliari urbà dificulta el pas dels invidents. Pensen fer alguna 
actuació al respecte? 

Resposta: En aquest sentit, no tenim cap queixa. 

13. Ens poden informar si pensen fer alguna actuació respecte a la il·luminació i les baranes de Sant 
Salvador? 

Resposta: A curt termini no tenim cap actuació, que no dic que no sigui necessària, però ara 
centram els esforços en les licitacions i els projectes que tenim damunt la taula.

14. Ens poden informar si ja han comprat els terrenys de sa Clota i si aquests ja són municipals? 

Resposta: Sí, repetiré la resposta que vàrem fer el passat plenari del mes de gener al grup UIA: el 
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passat dia 1 de desembre de 2023, per un import de 918.885,18 €. Per tal d’aconseguir recuperar la 
inversió per aquesta compra, hem presentat una petició de subvenció a la convocatòria de 
subvencions per finançar actuacions per a la millora de la competitivitat i la capacitat d’adaptació 
del territori de les Illes Balears en l’àmbit turístic, en el marc del Pla de recuperació, transformació i 
resiliència, finançat per la Unió Europea amb Next Generation EU, que acabava avui.

PRECS I PREGUNTES QUE FORMULA UIA

Precs

1. Ens han arribat moltes queixes de l’estat i la neteja dels parcs infantils d’Artà i la Colònia. 
Demanam que es prenguin mesures al respecte.

Resposta: N’estam assabentats i hi posarem fil a l’agulla.

2. Encara queden restes de l’arena de Sant Antoni i paperins de les rues. Tornam a demanar més 
cura en la neteja del poble.

Preguntes

1. Quina valoració feis dels Darrers Dies?

Resposta: La veritat és que, com a regidora, estic contenta quant a la participació a les rues i a la 
ximbombada. És cert que m’agradaria que aquesta festa agafàs més força, perquè és una festa molt 
nostra i que m’encanta. Sempre hi ha coses a millorar i he recollit els suggeriments i les opinions 
que m’ha fet la gent per tenir-ho en compte de cara a l’any que ve.  

2. La campanya de conscienciació sobre els excrements de cans iniciada fa uns dies, serà només 
tornar a treure el material utilitzat fa uns anys o hi ha previstes més actuacions?

Resposta: Tal com vàrem explicar a les comissions informatives, a part de recuperar els vídeos de la 
passada campanya, se n’han fet de nous i ampliam tant l’abast com la intenció de la campanya:

- Hi ha una explicació per part dels veterinaris d’Artà del problema sanitari que plantegen els 
excrements.

- Hi ha una explicació des de l’àmbit de la neteja.
- Hi ha una campanya on es repartiran diferents estris.
- Hi ha una actuació de detecció de les zones on hi ha més excrements.
- Hi ha diverses actuacions per part de la Policia Local.
- Hi ha un mapa on figuren totes les papereres del poble per tal de veure la quantitat que hi ha, on 

es demostra que n’hi ha per tot i que no és una excusa. 
- S’ha editat un fulletó nou i una notícia a la web municipal on s’explica tot.

A més, hi ha cartells amb detalls significatius, sancions més fortes amb la nova Llei de benestar 
animal, diagnosi de zones, etc. 
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3. El projecte inicial d’embelliment del nucli antic no plantejava la col·locació de jardineres atesa 
l’amplada dels carrers on s’actuava. Quan es va modificar el projecte? Com s’ha tramitat aquesta 
modificació? Sota quins criteris? Què ha costat?

Resposta: No hi ha hagut cap modificació del projecte. De fet, el projecte era de renovació de 
paviments, xarxa d’aigua potable, residual i pluvials i soterrament de cablejat aeri; no preveia cap 
embelliment.

Una vegada acabat el projecte i d’acord amb la reunió que férem al Teatre amb una part de 
ciutadania, on es va plantejar que fins que no hi hagués la ronda no es tocaria la circulació del 
poble, es va acordar preveure mesures per rescindir l’accés a aquesta zona i minvar la velocitat de la 
circulació. Per tal de minvar la velocitat de la circulació, s’ha optat per col·locar elements, en aquest 
cas jardineres, perquè dificultin que els vehicles agafin velocitat. Com he dit abans, no hi ha hagut 
modificació de projecte i la disposició dels elements s’ha fet amb els tècnics d’Urbanisme i de 
Policia. 

Per altra part, les jardineres que s’han emprat són de plàstic reciclat i les podem veure a altres 
pobles de Mallorca. El cost per les 18 jardineres és de 6.117 €. 

4. Quina quantitat s’ha recaptat de la nova Ordenança d’ocupació de la via pública? 

Resposta: A 2023, s’han facturat 90.827,27 euros de l’ocupació de les terrasses, 42.426,62 euros 
dels quals s’han cobrat a data d’avui. Tot es va facturar i notificar cap a final d’any i, per aquest 
motiu, alguns van ser complicats de trobar, ja que n’hi ha que aprofiten per fer vacances. Hi ha uns 
quants establiments que han demanat fraccionament de deute, és a dir, que van pagant a poc a poc i 
sumen, a data d’avui, un poc més de 15.000 euros de principal. Al final, l’import facturat baixarà un 
poc, no gaire, perquè s’estan resolent recursos presentats a les ocupacions. Tot plegat, s’hauran fet 
unes 57 liquidacions.

Acords

1. Acordar, per assentiment unànime, essent tretze el nombre legal de membres del consistori i 
tretze els assistents, aprovar l’acta de la sessió de 29 de gener de 2024.

2. Acordar, per unanimitat:
2.1. Expressar la condemna ferma i rotunda a l’ús de la violència contra la població civil d’Israel i 
Palestina.
2.2. Condemnar els atemptats terroristes de Hamas contra la població civil al territori d’Israel que 
han provocat centenars de víctimes innocents i la resposta desmesurada d’Israel que està afectant la 
població civil de Palestina.
2.3. Donar suport a la posició expressada pel secretari general de les Nacions Unides, António 
Guterres, que ha demanat l’alliberació d’hostes, l’alto el foc, la posada en marxa d’un corredor 
humanitari i, per suposat, la protecció de la població civil assetjada a Palestina.
2.4. Expressar la nostra indignació pel fet de veure com les poblacions civils, a més d’escoles i 
hospitals, són part dels objectius militars, provocant la mort de centenars de persones innocents.
2.5. Mostrar la condemna a què una població sigui privada d’accés a electricitat, aigua, 
medicaments i educació, la qual cosa suposa una deshumanització del conflicte que des de 
l’Ajuntament d’Artà es vol condemnar amb total fermesa.
2.6. Donar suport al Govern d’Espanya a la posada en marxa de vies diplomàtiques que permetin 
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avançar cap a la pau a l’Orient Mitjà i entre Israel i Palestina, en el marc de les resolucions de les 
Nacions Unides i garantint el respecte al dret internacional.
2.7. Recalcar  la  posició  ferma de l’Ajuntament d’Artà en  reconeixement  de  l’Estat  palestí 
conformement a la Resolució del Congrés dels Diputats de 18 de novembre de 2014.
2.8. Comprometre’s, l’Ajuntament d’Artà, a donar suport a l’Agència de les Nacions Unides per als 
Refugiats de Palestina al Pròxim Orient (UNRWA) mitjançant una aportació econòmica de 3.000 €.
2.9. Notificar els acords anteriors al president del Govern d’Espanya, al ministre d’Afers Exteriors, 
Unió Europea i Cooperació Espanyola, a la ministra de Defensa, a l’alt representant de la Unió 
Europea per a Afers Exteriors i Política de Seguretat i al secretari general de les Nacions Unides.

3. En relació a la Moció que presenten els grups municipals del PSOE, El Pi –Proposta per les Illes 
Balears i UIA per ampliar les instal·lacions existents i esmenar les greus deficiències estructurals 
existents en els edificis que conformen el recinte educatiu de l’IES Llorenç Garcias i Font:
3.1. Acordar, per 11 vots a favor (PSOE, El PI i UIA) i 2 vots en contra (PP), aprovar el punt 1 de la 
Moció:
“1. Instar la Conselleria d’Educació i Universitats a esmenar les greus deficiències estructurals dels 
edificis existents a l’IES Llorenç Garcias i Font.”
3.2. Acordar, per unanimitat, aprovar els punts 2 i 3 de la Moció:
“2. Instar la Conselleria d’Educació a ampliar amb un nou edifici les instal·lacions del centre 
Llorenç Garcias i Font.
3. Trametre aquest acord a l’IES Llorenç Garcias i Font i a la Conselleria d’Educació i Universitats 
del Govern de les Illes Balears.”

4. Acordar, per unanimitat:
4.1. Modificar l’article 3.3 de l’Ordenança, de manera que: 
Allà on diu:
“3.3. Servei de Teleassistència subvencionat
Les quotes mensuals a pagar pel servei de teleassistència subvencionat, segons la modalitat i del 
tipus d’usuari són les següents:

Modalitat Tipus d’usuari Total preu / mes
Titular 20,28 €
Beneficiari amb UCR 10,14 €Teleassistència 

Domiciliària Beneficiari sense UCR 8,11 €
Teleassistència Mòbil Titular 29,12 €

”
Ha de dir:
“3.3. Servei de Teleassistència subvencionat
Les quotes mensuals a pagar pel servei de teleassistència subvencionat, segons la modalitat i del 
tipus d’usuari són les següents:

Modalitat Tipus d’usuari Total preu / mes
Titular 14,15 €
Beneficiari amb UCR 7,50 €Teleassistència 

Domiciliària Beneficiari sense UCR 0 €
Teleassistència Mòbil Titular 19,95 €

”
4.2. Modificar la disposició final d’aquesta Ordenança, que ha de quedar redactada de la manera 
següent:
“Disposició final
Aquesta Ordenança entra en vigor en el moment que es publiqui en el Butlletí Oficial de les Illes 
Balears, i ha de ser vigent fins que es modifiqui o es derogui, d’acord amb l’article 17 del Reial 



18

decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les 
hisendes locals.”

P1. Acordar:
1. Acordar, per unanimitat, aprovar la urgència i l’aprovació, si s’escau, de la modificació de 
l’Ordenança municipal d’ocupació de la via pública. 
2. Acordar, per unanimitat:
2.1. Aprovar inicialment la modificació de l’Ordenança municipal d’ocupació de la via pública, de 
la manera següent:
Allà on diu:
<<Article 3. Sol·licituds i terminis.
[...]
2. Les sol·licituds de llicència d’ocupació de la via pública s’han de presentar en el Registre 
General de l’Ajuntament o per qualsevol procediment establert legalment mitjançant l’imprès 
normalitzat vigent. En tots els casos, les dates sol·licitades per a una ocupació han d’incloure el 
muntatge i desmuntatge de la infraestructura. >>
Ha de dir:
<<Article 3. Sol·licituds i terminis
[…]
2. Les persones interessades a obtenir la corresponent llicència d’ocupació de la via pública s’han 
de relacionar amb l’Ajuntament d’Artà de manera telemàtica. Per tant, s’ha de disposar d’un 
certificat electrònic vàlid o DNI electrònic per poder presentar la sol·licitud de la llicència, a la qual 
s’ha d’adjuntar l’imprès normalitzat vigent. En tots els casos, les dates sol·licitades per a una 
ocupació han d’incloure el muntatge i desmuntatge de la infraestructura.>>
2.2. Sotmetre la modificació de l’Ordenança municipal de circulació del municipi d’Artà a un 
període d’exposició pública durant el termini de trenta dies mitjançant un anunci publicat en el 
Butlletí Oficial de les Illes Balears i en el tauler d’anuncis de la corporació, a fi que el veïnat i les 
persones legítimament interessades puguin examinar l’expedient i formular reclamacions, 
objeccions o observacions. Una vegada finalitzat el termini d’informació pública, resoldre les 
al·legacions presentades, adoptar l’acord definitiu que correspongui i aprovar la redacció definitiva 
de l’Ordenança. En el cas que no es presentin al·legacions, entendre definitiu l’acord provisional 
sense necessitat de cap acord exprés. Publicar en el BOIB l’acord definitiu i el text íntegre de la 
modificació de l’Ordenança, sense que entri en vigor fins que s’hagi duit a terme aquesta 
publicació. Així mateix, notificar aquest acord d’aprovació definitiva a les persones interessades 
que haguessin presentat al·legacions.
2.3. Concedir audiència prèvia a totes les associacions veïnals i de defensa de les persones 
consumidores i usuàries establertes en el seu àmbit territorial que estiguin inscrites en el Registre 
Municipal d’Associacions Veïnals i que el seu fi tengui relació directa amb l’objecte de la 
disposició.

5. Acordar, per 8 vots a favor (PSOE i PI) i 5 abstencions (UIA i PP):
5.1. Eliminar el punt 1.4 del quadre de tarifes mensuals, que diu “massatges per a nadons, espai 
familiar, tallers de pares i mares i altres: 3,15 €/sessió”, atès que ja es troba regulat al punt 4 del 
mateix quadre de tarifes.
5.2. Afegir la lletra h) al punt 2.2 del quadre de tarifes mensuals, que ha de dir:
“h) Menjador en períodes no lectius (Pasqua, estiu, Nadal), per dia: 7 €”
5.3. Afegir la lletra h) al punt 3.2 del quadre de tarifes mensuals, que ha de dir:
“h) Menjador en períodes no lectius (Pasqua, estiu, Nadal), per dia: 7 €”
5.4. Modificar la disposició final d’aquesta Ordenança, que ha de quedar redactada de la manera 
següent:
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“Disposició final
Aquesta Ordenança entra en vigor en el moment que es publiqui en el Butlletí Oficial de les Illes 
Balears, i ha de ser vigent fins que es modifiqui o es derogui, d’acord amb l’article 17 del Reial 
decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les 
hisendes locals.”

El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

La secretària Vist i plau
El batle
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